
Zápis ze zasedáńı KR dne 13. 10. 2014

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Ladislav Láska, Tomáš Masař́ık
Hosté: Jana Provazńıková, Miroslava Hurdová, Frantǐsek Illich, Michal Holub
Omluveni: –

1 Schváleńı programu

Ladislav Láska představuje program.

1. Návrh na instalaci velkoplošné reklamy na kolej

2. Stavba soused́ıćı s vilou Svatavou

3. Doprava na koleji po ukončeńı stavebńıch praćı

4. Projednáńı termı́nu voleb

5. Různé

Program byl jednomyslně schválen.

2 Návrh na instalaci velkoplošné reklmay na kolej

Miroslava Hurdová informuje KR o záměru několika firem, které by chtěly na kolej umı́stit velko-
plošnou reklamu a předkládá návrh reklamńı plochy. Na zasedáńı nepadla žádná informace o
konkrétńı podobě reklamy, ani finančńıho využit́ı. Z tohoto d̊uvodu KR avizuje nesouhlasné stanovisko.

KR slibuje, že se porad́ı a zašle vyjádřeńı k této věci emailem. Následuj́ıćı vyjádřeńı bylo zasláno
později Mgr. Hurdové:

KR nesouhlaśı s umı́stěńım velkoplošné reklamy na budovu A v podobě, ve které byla reklama
představena. D̊uvodem je hyzděńı vzhledu budovy a potenciálńı negativńı vjem k naš́ı koleji, s ne-
jasným ekonomickým výsledkem.

KR navrhuje projednat konkrétńı nab́ıdky (s budoućı KR), jejichž součást́ı bude obsah reklamy,
časový interval a finančńı benefit, který by plynul z této reklamy.

3 Stavba soused́ıćı s vilou Svatavou

TM zjǐsťuje, jaké informace má vedeńı koleje ohledně stavby pobĺıž vily Svatavy. JP odpov́ıdá, že se
má jednat o sportovně-relaxačńı centrum; jeho konkrétněǰśı podoba však neńı známa a ani neexistuje
stavebńı povoleńı na celou stavbu (pouze část). TM navrhuje, aby se v budoucnosti informovala KR
a studenti o stavebńıch pracech, ke kterým se vyjadřuje KaM a Univerzita. JP souhlaśı, nicméně
podotýká, že KaM v některých př́ıpadech neńı žádána o vyjádřeńı, speciálně pokud pozemky př́ımo
nesoused́ı s pozemky univerzity.
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4 Doprava na koleji po ukončeńı stavebńıch praćı

TM se ptá na plánovanou linku tunelem. JP odpov́ıdá, že linka je plánovaná, ale neńı znám přesný
časový horizont. Dále proběhla nekonstruktivńı diskuse o stavu dopravy. Protože optimálńı řešeńı
nebude snadno dosažitelné, KR navrhuje podniknout následuj́ıćı kroky k zachováńı a zlepšeńı kvality
dopravy:

1. Zachováńı linky 112 alespoň v současném stavu, tedy směrem na ZOO.

2. Požádat ROPID, aby po otevřený provozu tunelu zavedl plánovanou okružńı linku NH-PT,
alespoň do zkušebńıho provozu.

3. Dbát na zavedeńı plánované linky tunelem na Hradčanskou.

5 Inventura

JP oznamuje, že v termı́nu od 10. listopadu bude po cca 14 dńı prováděny zaměstnanci koleje
inventury na pokoj́ıch. Prośıme studenty, aby nábytek, který má být na pokoj́ıch, byl opravdu na
pokoji a měl št́ıtek na viditelném mı́stě. Konkrétńı termı́ny budou během pr̊uběhu upřesňovány.

6 Různé

1. TM upozorňuje, že na budově B chyb́ı anglická výtahová etiketa. KR zajist́ı překlad a vyvěšeńı.

2. TM žádá FI, aby byly vydány službě v Knihovně kĺıče od WC na 20. patře. FI sĺıbil poř́ızeńı
kĺıč̊u a trvalé zap̊ujčeńı knihovńık̊um.

3. TM se táže na propagačńı fotky na webu KaM. Zejména ho zaj́ımá jestli jsou takové pokoje
dostupné i pro běžné studenty. Po vyjasněńı jaké fotky jsou na webu JP ř́ıká, že je to v plánu.
Zat́ım však jsou takové pokoje pouze pro hosty a studenty erasmu. TM se tedy táže, jestli by
nebylo vhodné přidat ne web i relevantńı fotogtafie či inzerované pokoje vytvořit i pro běžné
studenty. JP se táže které patro by KR ráda zrekontruovala. KR na žádném konkrétńım patře
netrvá. JP navrhuje, že můžou být zrekonstruovány pokoje na 13. patře budovy A, které je v
plánu taktéž vymalovat. KR souhlaśı.
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